
PROTOKOt NR XXIV/2017
Z NADZWYCZAJNEJ SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE

ODBYTEJ W DNIU 13 LIPCA 2017 ROKU
W SALI POSIEDZEN URZE.DU GMINY W BUDZISZEWICACH

Liczba radnych -15
Liczba obecnych - 15 /w tym radna Dorota Kowalczyk przybyta w trakcie sesji/
Lista obecnosci stanowi zaiqcznik do niniejszego protokofu.

Ponadto w obradach udziat wzieli:

Wojt Gminy - Marian Holak

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak

Porzadek obrad:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przedstawienie porz^dku obrad.

3. PodJQcie uchwat w sprawach:

1) zmiany budzetu Gminy na 2017 rok,

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice,

3) zacia.gnie.cia pozyczki z budzetu pahstwa na wyprzedzajqce finansowanie w ramach PROW

2014-2020.

4. Zakohczenie obrad.

PUNKT1

OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM

Przewodniczqcy Rady Gminy- Piotr Jagietto- dokonat otwarcia XXIV nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy

Budziszewice, po czym stwierdzit quorum informuj^c, ze na pie,tnastu radnych obecnych jest

czternastu.

PUNKT 2

PRZEDSTAWIENIE PORZ^DKU OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - przedstawit proponowany porzqdek obrad, po czym

zapytato uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

PUNKT 3
PODJECIE UCHWAt W SPRAWACH:

1) zmianv budzetu Gminv na 2017 rok.

Wojt - Marian Holak - wyjasnit, ze posiedzenie Rady, o ktorym wspominat na ostatniej sesji

odbe,dzie SJQ za okoto dwa tygodnie i najprawdopodobniej, jezeli nie macie Panstwo nic przeciwko

temu, zwotane zostanie w trybie nadzwyczajnym, na telefon.



Potrzeba zwotania dzisiejszej sesji wynikne,ta w trakcie posiedzenia Zarzgdu Zwi^zku

Mie.dzygminnego Bzura, ktore odbyto sie. 11 lipca br.

Nast^pnie poinformowat,, ze 28 czerwca Zwi^zek podpisat umowe. na budowe. regionalnego Zaktadu

Zagospodarowania Odpadow Komunalnych w miejscowosci Piaski Bankowe w Gminie Bielawy.

Generalnym wykonawc$ robot budowlanych zostata duza firma STRABAG. Umowa z wykonawca,

opiewa na blisko 61 milionow ztotych. Zaktad ma zostac oddany do uzytku na koniec przysztego roku.

Zwiqzek uzyskat dofinansowanie budowy ze srodkow Wojewodzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska

i Gospodarki Wodnej w todzi. tqczna wysokosc dofinansowania to przeszto 43 miliony zlotych, z

czego ponad 20 milionow ztotych to dotacja, a 23 miliony to pozyczka udzielona na preferencyjnych

warunkach.

Srodki zostana. jednak wyptacone dopiero kiedy kazda z gmin por^czy sptate^ pozyczki wraz z

naleznymi odsetkami w kwocie przypisanej danej gminie.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - omowita proponowane zmiany budzetu. Powiedziata min.

ze w zwiqzku z powyzszym zmianie ulegnie §12 uchwaty budzetowej, ktory okresla tqcznq kwot^

por^czeh.

Por^czenie stanowi prawne zabezpieczenie umowy pozyczki i dotacji udzielonej przez WFOSiGW w

todzi dla Zwiqzku Mi^dzygminnego /;Bzura" na realizacj^ zadania pn. Budowa Regionalnego Zaktadu

Zagospodarowania Odpadow Komunalnych w Piaskach Bankowych. Zwiqzek Mi^dzygminny otrzymat

pomoc w formie dotacji i pozyczki w tqcznej kwocie 43 252 651zt, w tym pozyczka 23 067 282zt, a

dotacja 20 185 369zt.

Gmina Budziszewice udzieli por^czenia w latach 2018-2032 w tqcznej kwocie 420 619zt.

/Przybyta radna Dorota Kowalczyk, obecnych-15/

Dodata, ze ponadto otrzymalismy dotacjQ na zakup podrQcznikow i na dozywianie.

Plan dochodow i plan wydatkow zwie.ksz$ si^ o kwot^ 56.927,00zt.

Plan dochodow po zmianach wyniesie 10.625.147,45zt/ z czego:

- dochody biezqce - 9.264.237,45zt,

- dochody majqtkowe - 1.360.910,00zt.

Plan wydatkow zas po zmianach rowny b^dzie 12.920.785,57zt, z czego:

- wydatki bieza,ce-8.502.297,83zt,

- wydatki majqtkowe - 4.418.487,74zt.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze budowa Regionalnego Zaktadu Zagospodarowania Odpadow

Komunalnych w Piaskach Bankowych przez Zwi^zek Mie.dzygminny ,,Bzura", ktorego jestesmy

cztonkiem pozwoli nam zabezpieczyc SJQ w tej kwestii na jakies 30 lat. Gwarantuje nam state ceny

odbioru odpadow, a przypuszczalnie takze zyski. 70% odpadow b^dzie bowiem odzyskiwanych, a to

ma podobno przynosic spore dochody.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany budzetu

gminy na 2017 rok, po czym poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 15

• przeciw -0

• wstrzymato sie, - 0

Uchwatg przyjqto.

Uchwata Nr XXIV/138/2017 w sprawie zmiany budzetu Gminy na 2017 rok stanowi zatqcznik do

niniejszego protokofu.

2) zmianv Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Budziszewice.



Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak- omowita projekt uchwaty w sprawie zmiany Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice. Nadmienita, ze jezeli chodzi o wydatki z tytutu pore.czeri i

gwarancji to na lata 2018-2022 zawarte 53 w zatqczniku nr 1 do uchwaty i wynosza. 149.731,00zt, zas

na kolejne lata tj. 2023-2032 przedstawione zostaty w objasnieniach i w sumie rowne 53

270.888,00zt.

Objasnienia do Zmiany WPFstanowiq zatqcznik do uchwaty w tej sprawie.

Nast^pnie poprosita o uwagi.

Uwag nie zgtoszono.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagiefto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zmiany

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddat go pod gtosowanie, w

wyniku czego:

• za gtosowato - 15

• przeciw - 0

• wstrzymato sie, - 0

Uchwaty przyjqto.

Uchwata NrXXIV/139/2017 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice

stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

3) zaciaeniecia pozvczki z budzetu panstwa na wyprzedzaiace finansowanie w ramach PROW
2014-2020.

Skarbnik Gminy - Elzbieta Andryszczak - poinformowata, ze proponuje sie. zacia.gnie.cie z budzetu

panstwa w Banku Gospodarstwa Krajowego w todzi pozyczke, w wysokosci 469.393,00zt z

przeznaczeniem na wyprzedzaja.ce finansowanie kosztow kwalifikowanych Etapu 1 operacji pod

nazwa. ,,Budowa kanalizacji sanitarnej z kanatami bocznymi i przepompowniami w miejscowosci

Budziszewice (ul. Kolejowa, szkolna, Lesna) oraz sieci wodocia.gowej w miejscowosci Budziszewice -

etap II".

Sptata pozyczki nastqpi po otrzymaniu srodkow z budzetu Unii Europejskiej.

Nadmienita, ze kwota zawarta w uchwale to kwota wynikajqca z rozstrzygni^cia przetargu. Dodata, ze

kanalizacja na ulicy Lesnej robiona be.dzie w 2018 roku.

Poproszono o pytania.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - powiedziat, ze w pierwszej kolejnosci powinno sie.

robic kanalizacje. na ulicy Szkolnej, bo s^ wakacje.

Wojt - Marian Holak - rownie szybko na ulicy Kolejowej, bo tarn do budowy jest takze droga, z

terminem wykonania do kohca pazdziernika.

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - odczytat projekt uchwaty w sprawie zaciqgni^cia

pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzaja.ce finansowanie w ramach PROW 2014-2020, po czym

poddat go pod gtosowanie, w wyniku czego:

• za gtosowato - 15

• przeciw - 0

• wstrzymato sie. - 0

Uchwatq przyjgto.

Uchwata Nr XXIV/140/2017 w sprawie zaciqgniqcia pozyczki z budzetu panstwa na wyprzedzajqce

finansowanie w ramach PROW 2014-2020 stanowi zatqcznik do niniejszego protokotu.

Radny- Stanistaw Rutkowski - budujemy kanalizacje. na ulicy Kolejowej, a ulica Graniczna?

Wojt - Marian Holak - nie jest zapisana ale be.dzie robiona.



Radny - Andrzej Bronowski - zapytat gdzie wypadnie to 600 metrow, do ktorego miejsca zostanie

zrobiona i czy wszyscy b^da. mogli SJQ przyta^czyc.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze na ten moment nie pami^ta do ktorego doktadniej miejsca.

Niemniej jezeli wybudujemy przepompownie, to w ostatecznosci wykonanie jakiegos niewielkiego

odcinka nie b^dzie wielkim kosztem.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - powiedziat, ze w R^kawcu zostaty zdemolowane i poprzestawiane

znaki drogowe.

Wojt - Marian Holak -jest to droga powiatowa - zglosimy.

Radny - Dariusz Smoleri - powiedziat, ze w kierunku Lubochni nie jezdzq samochody ci^zarowe, maj$

zakaz - poruszaja. SJQ za to po terenie naszej gminy.

Wojt- Marian Holak- powiedziat, ze sprawdzi t$ informacjQ.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - poprosit aby brae pod uwagQ kwestie, polepszenia stanu drog

dojazdowych do pol.

Radny - Janusz Trzonek - zapytat o sitownie zewn^trzne.

Wojt- Marian Holak- powiedziat, ze na cztery b^dziemy wnioskowac do LGD.

Radny - Dariusz Smoleri - powiedziat, ze za Jozefowem oraz w kierunku Borku zrobity sie. dziury w

drodze. Zapytat rowniez co z remontem swietlicy w Mierznie.

Wojt - Marian Holak - powiedziat, ze jezeli chodzi o modernizacje. Domu Ludowego w Mierznie to

czekamy na pozwolenie. Jak je otrzymamy, to jezeli tylko ,,moce przerobowe" pozwola. b^dziemy

dziatac dalej.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - zapytat o zatoki autobusowe w Re.kawcu.

Wojt - Marian Holak - wyjasnit, ze zostaty one uwzgl^dnione w projekcie budowy chodnika.

Radny - Wtodzimierz Janeczek - powiedziat, ze w R^kawcu znajduja.ce SJQ przy szkole drzewa sq

stare. Moze warto zastanowic SJQ nad ich usuni^ciem.

Radny - Mirostaw Matysik - zapytat czy b^dzie w tym roku przebudowywana droga od Zaosia w

kierunku Koluszek.

Wojt- Marian Holak - wyjasnit, ze projekt jest. Tylko tak naprawde, bardzo zmniejszyto sie. nat^zenie

ruchu na tej drodze. Wi^c nie wiadomo.

PUNKT4

ZAKONCZENIE OBRAD

Przewodniczqcy Rady Gminy - Piotr Jagietto - dzie.kuja_c wszystkim za przybycie zamkna.t XXIV

nadzwyczajnq Sesj^ Rady Gminy.

Przewodpiczqcy Rady Gminy


